

Turstiar i Erfjord

Oppstart ved husmannsplassen Falkås

1. Falkås–Kleppsvatnet–Falkås

Fin rundtur. 2 timar i godt merka sti. Bratt i starten, elles lett å gå.

Parkering ved Falkås. Følg skilting til Kleppsvatnet. Ta til høgre ved vatnet mot Smørskardet. Frå Smørskardet nedover dalen og ta skogsvegen på høgre side ned tilbake til Falkås

Oppstart i Hålandsdalen

2. Hålandsdalen/ Brekkå - Osberg - Falkås

3 timar i godt merka sti.

Turen startar ved hovudvegen. Forbi garden Maribu, vidare til Liarstøltjødna og opp på Osberg. Her er det flott utsyn over Erfjord og heile nordre delen av Ryfylke. Bratt nedstigning (for erfarne turgåarar) mot Falkås. Ved mykje nedbør kan Åselva vere vanskeleg å komme over.

Oppstart på Erøy

3. Erøy rundt

Variert tur i lett terreng, 2 timar.

Følg hovudvegen til Tednes. Der asfalten sluttar, fortset vidare 3-400 meter rett fram. Følg skogsveg til høgre opp til løypa sitt høgaste punkt (183 m.o.h.). Ny skogsveg nedover der ein kryssar ein liten bekk. Vidare på sti gjennom skogen og inn på skogsvegen * som går ned til Bogsfjorden 500 m nord for Hattavågen. Følg skogsvegen langs sjøen attende til hovudvegen på Erøy.

*Alternativ er å ta til venstre 2-300 m etter steingarden ned til sjøen 400 m sør for Hattavågen og gå på vestsida av Stølsåsen.

3a. Erøy – Hattavågen (del av Erøy rundt)

Familievenleg tur langs Bogsfjorden. 1- 1,5 time, tur/retur.

Parker ved Betel Bedehus på Erøy. Følg bilveg som går opp mot gardstun, og ta første veg til høgre. Følg veg som går gjennom og forbi gardstun, og vidare langs sjøen ut til Hattavågen. God skogsveg heile vegen. Godt eigna for barnevogn og sykkel. Hugs å lukke grindene!

Oppstart på Spønefota i Lovradalen

4. Bergsnuten - Bogsfjorden

3- 5 km. Litt stigning, 2-3 timar.

Parker ved lite grustak rett ved hovudveg. Følg veg som går rett forbi to bu-stadhus, og vidare skogsveg som går oppover lia. Ta av til venstre ved merka sti. Stigning. Om ein ønskjer det - ta turen til Bergsnuten på 484 meter. Elles kan ein gå vidare til Økstravatnet, forbi Erfjordleitet til Erfjordtjødna. Straks etter kjem ein inn på Skogsveg, som fører ned mot Habn i Bogsfjorden, der det og er ein fin badeplass.

Klatring og bading i Erfjord

Det er utvikla eit lite klatrefelt ved Habn i Erfjord. Følg skiltinga til Habn (merka badeplass). Kort veg og familievenleg. Området er også tilrettelagt for bading og det er fast grill.

Hikes at Erfjord

Starting point at Falkås cotter’s farm

1. Falkås–Kleppsvatnet–Falkås

Nice round trip. 2 hours on well-marked track. Steep at first, otherwise easy hike.

You can park at Falkås. Follow the signs to Kleppsvatnet. Go right towards Smørskardet by the lake. Follow Smørskardet down the valley and continue on the forest road to your right down to Falkås again.

Starting point in Hålandsdalen

2. Hålandsdalen/Brekka–Osberg–Falkås

3 hours on well-marked track.

The trip starts at the main road. Go past the Maribu farm and continue to Liarstøltjødna. Go up towards Osberg. Now you have a fabulous view of Erfjord and the entire north part of Ryfylke. Steep descent (for experienced hikers) towards Falkås. With heavy rains, the river Åselva can be difficult to cross.

Starting point at Erøy

3. Around Erøy

Varied hike in easy terrain. 2 hours.

Follow the main road to Tednes. Continue about 300–400 m straight on when the paving runs out. Follow the forest road to the right up to the highest point on the track (183 m above sea level). Take the other forest road down again over a little brook. Further on through the woods and onto the forest road* that leads down to Bogsfjorden 500 m north of Hattavågen. Take the forest road by the lake back to the main road on Erøy.
* You can also go left 200–300 m after the stone wall down to the lake 400 m south of Hattavågen and take the west side of Stølsåsen.

3a. Erøy–Hattavågen (part of roundtrip of Erøy)

Suitable family hike by Bogsfjorden. 1–1,5 hours, round trip.

You can park at Betel chapel on Erøy. Follow the car road up to a farmyard and take the first road right. Continue through and past the farmyard and further by the lake to Hattavågen. Good quality forest road all the way. Suitable for prams and bicycles. Remember to close the farm gates!

Starting point at Spønefota in Lovradalen

4. Bergsnuten–Bogsfjorden

3–5 km. Easy climb, 2–3 hours.

You can park at a small gravel pit right by the main road. Follow the road passing two houses and continue on the forest road up the hillside. Go left onto the marked track and upwards. You have several choices: Hike up to Bergsnuten – 484 metres above sea level. Or you can continue on past Økstravatnet, pass Erfjordleitet to Erfjordtjødna. Shortly you will reach a forest road that leads down to Habn in Bogsfjorden. This is a good spot for bathing.

Climbing and swimming in Erfjord

At Habn in Erfjord there is a small climbing area. Follow the signs to Habn (marked bathing place). A short hike and suitable for families. The area is well organised for swimming and grilling.

Wanderwege Erfjord

Start am Häuslerhof Falkås

1. Falkås – Kleppsvatnet – Falkås

Schöne Rundwanderung. 2 Stunden auf einem gut markierten Pfad. Anfangs

steil, im Übrigen leicht zu erwandern.

Parkmöglichkeit in Falkås. Die Strecke zum See Kleppsvatnet ist ausgeschildert. Am See rechts abbiegen Richtung Smørskardet. Von Smørskardet das Tal hinab und auf dem Forstweg rechterhand zurück nach Falkås.

Start in Hålandsdalen

2. Hålandsdalen / Brekkå – Osberg – Falkås

3 Stunden auf gut markiertem Pfad.

Die Strecke beginnt an der Hauptstraße. Am Maribu-Hof vorbei zum kleinen See Liarstøltjødna und auf den Osberg mit schönem Blick über Erfjord und den gesamten nördlichen Teil von Ryfylke. Die Strecke hinab nach Falkås ist steil (nur für erfahrene Wanderer zu empfehlen). Bei viel Regen kann es schwierig sein, den Fluss Åselva zu überqueren.

Start in Erøy

3. Rundwanderweg Erøy

Abwechslungsreiche Wanderung in leichtem Gelände, 2 Stunden.

Auf der asphaltierten Straße geht es bis Tednes und dann vom Ende der Asphaltierung 300–400 Meter geradeaus. Auf dem Forstweg rechts geht es bis zum höchsten Punkt (183 m ü.M.). Neuer Forstweg hinab zur Überquerung eines kleinen Baches. Nach einem Stück auf einem Waldpfad ist man wieder auf dem Forstweg * hinab zum Bogsfjord 500 Meter nördlich von Hattavågen. Auf dem Forstweg am Wasser gelangt man zurück zur Hauptstraße auf Erøy.
* Stattdessen kann man 200–300 Meter nach dem steinernen Zaun links abbiegen und 400 m südlich von Hattavågen zum Wasser hinabgehen und auf der Westseite der Almgebiets zurückwandern.

3a. Erøy – Hattavågen (Teil des Rundwanderwegs Erøy)

Familienfreundliche Wanderung am Bogsfjord entlang. 1–1,5 Stunden, hin und zurück.

Parkmöglichkeit an Gebetshaus Betel auf Erøy. Auf der Straße kommt man zur Hofanlage und biegt in den ersten Weg rechts ein. Dieser führt über den Hof und weiter am Wasser entlang nach Hattavågen (guter Forstweg). Eignet sich gut für Kinderwagen und Fahrrad. Vergessen Sie nicht, die Gatter zu schließen!

Start in Spønefota im Lovradal

4. Bergsnuten – Bogsfjord

3–5 km. Etwas Steigung, 2–3 Stunden.

Parkmöglichkeit an der Straße (kleine Sandgrube). Gehen Sie den Weg entlang, der an zwei Wohnhäusern vorbeiführt, und dann auf dem Forstweg in die Höhe. Am markierten Pfad biegen Sie links ab. Steigung. Eventuell Aufstieg auf den 484 Meter hohen Bergsnuten. Sonst geht es zum See Økstravatnet weiter, an Erfjordleitet vorbei zum See Erfjordtjødna. Kurz danach erreicht man den Forstweg hinab nach Habn am Bogsfjord (schöne Badestelle).

Klettern und Baden in Erfjord

In Habn wurde ein kleines Kletterfeld eingerichtet. Gleicher Weg wie zur Bade-stelle Habn (ausgeschildert). Nicht weit zu laufen und familienfreundlich. Neben dem Klettern kann man also auch baden, und es gibt einen Grillplatz.